

ISSN 2095-7300

CN 43-1522/Q

湖南生态科学学报

JOURNAL OF HUNAN ECOLOGICAL SCIENCE

湖南生态科学学报

第二卷

第四期

二〇一五年十二月

2015 第2卷 第4期
Vol.2 No.4



目 次

研究论文

- 广西岩溶区大化县生态环境脆弱性评价 俞月凤,何铁光,蒙炎成,等(1)
- 黄花菜根浸提液对耐抽薹生菜化感作用的初步研究 范 适,宋光桃,刘飞渡,等(7)
- 检疫性林业害虫合毒蛾的危害与鉴定 章 柱,余 辛,李新浩,等(12)
- 酸铝与铅复合污染对大豆幼苗生长的影响 裴新梅,许中坚(14)
- 茨榆坨潜山油气藏源储关系研究 邓开成,李 军,王建飞,等(22)

研究进展与综述

- 外来入侵植物小飞蓬化感作用机理研究的进展 张海燕,罗 鑫,张 敏(29)
- 基于 LEED-NC 我国棕地可持续发展研究 贺 建,潘海泽,陈梦捷,等(34)
- 我国农业污水处理技术的现状与处理方式 刘伟才,丁 锋(40)
- 纺织企业废水深度处理现状与展望 许双双(46)

生态伦理文化与教育

- 论农民走向生态自觉之社区教育 谢中起,苗桂荣(50)
- 论建筑产业在生态文明建设中的地位 罗清海,彭文武,肖四喜(57)

- 稿约 (62)

CONTENTS

Research paper

Assessment of Eco-environmental Vulnerability in Dahua County, Karst area of Guangxi
 YU Yue-feng, HE Tie-guang, MENG Yan-cheng, et al(1)

Allelopathic Study on Aqueous Extract From *Hemerocallis citrina* Baroni on Lettuce
 FAN Shi, SONG Guang-tao, LIU fei-du, et al(7)

Damage of *Orgyia leucostigma* and Its Identification ZHANG Zhu, YU Xin, LI Xin-hao, et al(12)

Effect of acid aluminum and lead compound pollution on growth of soybean seeding
 PEI Xin-mei, XU Zhong-jian(14)

Study on the Relationship Between the Origin and Reservoir of Oil in Buried Mountains in Ciyutuo
 DENG Kai-cheng, LI Jun, WANG Jian-fei, et al(22)

Research development and review

The Progress of Studies on the Allelopathy Mechanism of Alien Invasive Plant *Conyza Canadensis*
 (L.) Cronq. ZHANG Hai-yan, LUO xin, ZHANG Min(29)

LEED-NC Sustainable Development of brownfield based
 HE Jian, PAN Hai-ze, CHEN Meng-jie, et al(34)

On the current situation and treatment methods of agricultural wastewater treatment technology in
 China LIU Wei-cai, DING Feng(40)

Present situation and prospect of the wastewater treatment in textile industry
 XU Shuang-shuang(46)

Ecological ethics culture and education

Community Education: The Way to Improve Farmers' Ecological Consciousness
 XIE Zhong-qi, MIAO Gui-rong(50)

Discuss on the Status of Building Industry in Ecological Civilization Construction
 LUO Qing-hai, PENG Wen-wu, XIAO Si-xi(57)